



الكويت: 2024/2/5

الإشارة: 92/ 2024

معالى الأخ/ داود سليمان عبد الرسول معرفى  
وزير الدولة لشؤون مجلس الأمة ووزير الدولة  
لشؤون الشباب ووزير الدولة لشؤون الاتصالات

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته ...

الموضوع : بشأن إحالة السيد/ حسين على المسلم - أمين السر العام  
للجنة الأولمبية الكويتية إلى لجنة الأخلاق

تهديكم اللجنة الأولمبية الكويتية أطيب تحياتها، وعلى ضوء الكتاب الوارد إلينا من رئيس لجنة التحقيق المشكلة بشأن المخلفات التي تتعلق بأعمال الهيئة العامة للرياضة رقم (2024/2223) المؤرخ في 2024/1/29، والذي يفيد بوجود ارتباطات تعاقدية بين شركة ديناميك للتجارة العامة والاستيراد والتصدير مع اللجنة الأولمبية الكويتية بشأن دورة الألعاب الرياضية الخليجية الثالثة التي أقيمت في دولة الكويت (مايو 2022)، وأن الشركة تعود ملكيتها إلى أقارب من الدرجة الأولى لأحد أعضاء مجلس إدارة اللجنة الأولمبية الكويتية ومدير عام الدورة.

ومن منطلق حرص اللجنة الأولمبية الكويتية على الصالح العام وتطبيقا للشفافية، فنود إعلامكم بموافقة مجلس إدارة اللجنة الأولمبية الكويتية بالإجماع في جلسته رقم (2024/1) التي عقدت بتاريخ 2024/2/1 بإحالة السيد/ حسين على المسلم - أمين السر العام إلى لجنة الأخلاق لاتخاذ ما يلزم وفقا للوائح والنظم المتبعة في هذا الشأن.

وحرصا منا على المال العام فيمكن لمعاليتكم إحالة الأمر إلى النيابة العامة والهيئة العامة لمكافحة الفساد (نزاهة)، وذلك على هدي المصلحة العامة، آمين التفضل بالاطلاع واتخاذ ما ترونه مناسباً من إجراءات، شاكرين ومقدرين لكم حرصكم وتعاونكم في كل ما من شأنه إعلاء المصلحة العامة على كافة الأصعدة.

مع أطيب التمنيات...

فهد ناصر صباح الأحمد الصباح  
رئيس مجلس إدارة اللجنة الأولمبية الكويتية



اللجنة الأولمبية الكويتية  
KUWAIT OLYMPIC COMMITTEE



**Kuwait Olympic Committee**

**President Office**

---

Ref.: 92/2024

Date: 5/2/024

His Excellency Dawood Sulaiman Abdul Rasul Marafi

Minister of State for National Assembly, Minister of State for Youth Affairs and Minister of State for Communications Affairs – Kuwait

After compliments,

**Sub.: Referral of Mr. Husain Al Musallam, General Secretary of Kuwait Olympic Committee, to Ethics Commission**

Kuwait Olympic Committee extends to you its best complements. Reference is made to the letter No. 2223/2024 dated 29/1/2024, which we have received from the Chairman of Investigation Committee set up with respect to the offences relating to the works of Public Authority for Sport. It is informed in this letter that there are contractual associations between Dynamic General Trading, Import and Export and Kuwait Olympic Committee regarding the 3<sup>rd</sup> Gulf Sports Games held in the State of Kuwait (May 2022) and that this company is owned by of a first degree relative of a board member of Kuwait Olympic Committee and the General Director of the Games.

Based on our keenness to preserve public interest and in application of transparency, we would like to inform you that the Board of Directors of Kuwait Olympic Committee unanimously agreed at its session No. 1/2024 dated 1/2/2024 to refer Mr. Husain Al Musallam, General Secretary of Kuwait Olympic Committee, to the Ethics Commission for necessary action to be taken pursuant to the rules and regulations pursued in this respect.

To ensure safety of public funds, Your Excellency may refer this matter to the Public Prosecution and Anti-Corruption authority (Nazaha) in the best exigencies of public interest. The matter is for your kind perusal and appropriate action.

Thank you for your keenness and cooperation in the best exigencies of public interest at all levels.

With kind regards,

Fahad Nasser Sabah Al Ahmed Al Sabah

Board Chairman

Kuwait Olympic Committee